
Драган Ђилас: Кад сам био градоначелник, новогодишњи концерт коштао вишеструко мање и није био плаћан од новца грађана, већ од спонзора
среда, 02 јануар 2019 21:59

Поводом тврдњи Александра Вучића да су се „хонорари за извођаче на новогодишњем
концерту у Београду плаћали много више у Ђиласово време“, један од оснивача Савеза
за Србију Драган Ђилас саопштио је да "председник Србије и Српске напредне странке
и у новој години наставља са безочним лагањем јавности”.

  

  

„Када сам ја био градоначелник Београда, хонорари за извођаче на новогодишњем
дочеку били су вишеструко нижи но што су данас. И што је важније, нису плаћани из
буџета града, односно од новца грађана, већ су те трошкове покривали спонзори. Град
је сносио само техничке трошкове концерта, као што су бина, расвета и озвучење“,
наводи се у саопштењу.

  

Ђилас је навео да постоји још једна јасна разлика између његовог и Вучићевог времена:
ко и када дарива проворођену бебу.
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Kao gradonačelnik sam uručivao poklon za prvorođenu bebu, ali ne u ponoć, već sutradan,
kada se mama odmori i naspava. I to sam radio u prisustvu tate, jer je logično da on dete vidi
prvi, pre gradonačelnika ili predsednika. Ipak je on uz majku najzaslužniji za rodjenje bebe

— Dragan Djilas (@DraganDjilas) January 2, 2019       

„Градоначелник Београда је традиционално уручивао поклон за прворођену бебу, али то
није чинио у поноћ, већ сутрадан – када се мама одмори од порођаја и наспава. И то сам
радио у присуству оба родитеља. Па ваљда је логично да дете, уз мајку, види најпре
отац, јер је ипак он мало заслужнији за његово рођење од градоначелника или
председника државе“, закључује Ђилас у саопштењу...

  

ПОГЛЕДАЈТЕ ВИШЕ: Александар Вучић: “Плаћали су много веће хонораре за НГ у
Ђиласово време, плаћали су као за један мост”

  

(Данас)
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https://twitter.com/DraganDjilas/status/1080520691710156800?ref_src=twsrc%5Etfw
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